
P r o t o k ó ł  Nr 1/06 
Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Miastkowo 

z dnia 14 grudnia 2006 roku. 
 
 

Posiedzenie komisji odbyło się dnia 12 grudnia 2006 roku w lokalu Urzędu Gminy - 
sala konferencyjna w godzinach 1000 –1230. W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy 
członkowie komisji. 
 
Członkowie  obecni  na posiedzeniu : 
 
1. Szczubełek Radosław 
2. Zajączkowska Danuta Zajączkowska 
3. Długozima Stanisław 
4. Kadłubowski Jarosław 
5. Rogula Przemysław 
- lista obecności w załączeniu. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Wójt Gminy - Lidia Małgorzata Grzejka. 
2. Inspektor do spraw wymiaru zobowiązań pieniężnych – Agnieszka Dulewicz. 
 
Porządek dzienny posiedzenia: 
 
1.   Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów  
      2006 roku przyjętej do wymiaru podatku rolnego na rok 2007, 
b)   określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
c)   określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych, 
d) określenia wysokości stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru oraz 
      terminów płatności. 
3.   Zapytania i wolne wnioski. 
 
PRZEBIEG  POSIEDZENIA : 
 
Ad.1. Inspektor ds. obsługi Rady poinformowała, że na pierwszym posiedzeniu komisja 
winna wybrać spośród siebie Przewodniczącego. W związku z tym przystąpiono do wyboru. 
Członkowie komisji na Przewodniczącego zgłosili kandydaturę Pana Radosława Szczubełka, 
który wyraził zgodę. Następnie odbyło się głosowanie jawne. Za wyborem Pana Radosława 
Szczubełka głosowało 5 osób, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było.  
W związku z powyższym komisja ukonstytuowała się i przekazano dalsze prowadzenie  
dla Przewodniczącego, który zapoznał z porządkiem posiedzenia i poddał go pod glosowanie 
jawne. Na 5 osobowy skład komisji obecnych było 5 osób, głosowało 5 osób.  
 Za przyjęciem porządku dziennego głosowało 5, przeciwnych i wstrzymujących się od 
głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że porządek dzienny został przyjęty przez 
Komisję jednogłośnie. 
 
 
Ad.2. Komisja przystąpiła do analizy projektów uchwał. Przewodniczący poprosił 
inspektora do spraw wymiaru zobowiązań pieniężnych do przedstawienia poszczególnych 
projektów w sprawach: 
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a) obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2006 roku 
przyjętej do wymiaru podatku rolnego na rok 2007. Inspektor – Agnieszka Dulewicz 
wyjaśniła, że średnia cena skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2006 roku 
ogłoszona przez Prezesa GUS wynosiła 35,52 zł za 1 dt. Wójt przygotowała projekt uchwały 
z propozycją obniżenia średniej ceny skupu żyta do kwoty 30 zł za 1 dt. 
 Analizując sytuację rolników komisja poparła propozycję Wójta i pozytywnie 
zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. Do przedmiotowego projektu komisja  
nie wnosiła żadnych uwag ( za było 5 osób, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od 
głosu nie było). 
 
b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. Następnie został 
przedstawiony projekt uchwały dotyczący stawek podatku od nieruchomości. Kolejno 
omawiano poszczególne stawki tj. zawarte w ustawie o podatkach i opłatach lokalnych oraz 
proponowane przez Wójta Gminy. 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały z propozycjami  
nie wnosząc żadnych zastrzeżeń ( za- 5, przeciwnych nie było , wstrzymujących się od głosu 
nie było). 
 
c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych.  
Tu podobnie jak w punkcie poprzednim został przedstawiony projekt uchwały, do którego 
nie zgłaszano żadnych uwag. Projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie  
( za- 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
  
d) określenia wysokości stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru  
oraz terminów płatności. Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji,  
a szczególnych informacji udzielił inspektor Urzędu Gminy. 

Do przedmiotowego projektu uchwały Komisja nie zgłaszała żadnych uwag. 
Przedmiotowy projekt został pozytywnie przez Komisję zaopiniowany ( za- 5, przeciwnych 
nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
Ad.3. W punkcie zapytania i wolne wnioski nie poruszano żadnych spraw. 
 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 
 
 
Protokołowała: 
                                                                                                   Przewodniczący Komisji 
Barbara Kalinowska 
                                                                                                      Radosław Szczubełek 


